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Datum 12 juni 2019

Steller vragen Ad de Graaf

Over agendapunt Gemeenteraad 13 juni 2019, agendapunt 9, subsidiebeleid, thema 3

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 
beantwoorden:

1
Op bladzijde 18 van het subsidieplan staat de volgende passage: “Deze voorwaarden betekenen dat 
niet meer de reguliere activiteiten van deze verenigingen gesubsidieerd worden, maar de extra inzet , 
gericht op de toename van de deelname aan deze activiteiten. Uitgangspunt is dat de reguliere 
activiteiten van de organisatie bekostigd worden door de leden, en of gebruikers via de contributie, 
entreekaartjes etc.”
1.1 Op welk moment heeft het college in het kader van de burgerparticipatie met betrokkenen dit 

uitgangspunt besproken en is bij betrokkenen helderheid ontstaan over het feit dat per 
kalenderjaar 2020 de bestaande subsidie voor reguliere activiteiten wordt teruggebracht tot nul 
en dat voor een vereniging uitsluitend subsidie mogelijk is voor ‘extra inzet, gericht op toename 
van de deelname aan deze activiteiten’ ?

1.2 Impliceren de uitgangspunten en voorwaarden uit het subsidieplan dat een vereniging die 
reguliere activiteiten verricht a) die naadloos passen binnen de doelstellingen van de 
maatschappelijke agenda maar b) aantoonbaar niet over de mogelijkheden  beschikt deze 
reguliere activiteiten kostendekkend  uit te voeren, niet in aanmerking komt voor subsidie van 
deze reguliere activiteiten?

1.3 Kan een vereniging in aanmerking komen voor een subsidie van bijvoorbeeld 2x € 5.000 voor 
twee activiteiten die men wil organiseren?

1.4 Is sprake van aan jaarlijkse aanvraagronde of is sprake van meerjarige toekenningen?

2
2.1 Heeft het college overleg gevoerd met betrokkenen over het invoeringstraject dat inhoudt dat 
voorstellen uiterlijk 1 september 2019 moeten worden ingediend?
2.2 Heeft het college zich er daarbij van vergewist dat dit voor de verenigingen een haalbaar 
tijdschema is?

3
Op bladzijde 13 van het subsidieplan worden de taken opgesomd die behoren tot thema 2.  Is de 
conclusie dan juist dat BplusC dus behoort tot thema 3 en dus een subsidiekorting op reguliere 
activiteiten tegemoet mag zien van ongeveer € 50.000? 

Aantekeningen griffier: vragen worden door WH tijdens vergadering mondeling beantwoord.

* Aangeven wat van toepassing is.
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Toelichting (indien nodig):


